
Interpelacja z dnia 12 stycznia 2024

Szanowna Pani Burmistrz. 

Jakie działanie podjęła ZWiK Sp. z o.o. w celu usunięcia problemu z zapadniętymi studzienkami wod-kan w ul.
Kopciuszka? 

Z poważaniem, 
Marcin Etienne
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